

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6927403

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT OF 50% OWNERSHIP	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	SAFRAN HELICOPTER ENGINES	12/14/2020
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	AIRBUS HELICOPTERS	
Street Address:	AEROPORT INTERNATIONAL MARSEILLE-PROVENCE	
City:	13725 MARIGNANE CEDEX	
State/Country:	FRANCE	
PROPERTY NUMBERS Total: 1		
	Property Type	Number
	Patent Number:	10961867
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(206)224-0779	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	(206)682-8100	
Email:	efiling@cojk.com	
Correspondent Name:	BRANDON C. STALLMAN, ESQ.	
Address Line 1:	CHRISTENSEN O'CONNOR JOHNSON KINDNESS	
Address Line 2:	1201 THIRD AVENUE, SUITE 3600	
Address Line 4:	SEATTLE, WASHINGTON 98101	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	2094-P94US.PNP	
NAME OF SUBMITTER:	MARZENA DIXON	
SIGNATURE:	/Marzena Dixon/	
DATE SIGNED:	09/21/2021	
Total Attachments: 3		
source=2094-P94USPNP_64799_Assignment_50percent_Ownership#page1.tif		
source=2094-P94USPNP_64799_Assignment_50percent_Ownership#page2.tif		
source=2094-P94USPNP_64799_Assignment_50percent_Ownership#page3.tif		

ACTE SPECIFIQUE AUX FINS D'INSCRIPTION	SPECIFIC ACT FOR RECORDAL
ENTRE AIRBUS HELICOPTERS, société par actions simplifiée, dont le siège social est situé Aéroport International Marseille Provence 13725 Marignane cedex, immatriculée au RCS d'Aix-en-Provence sous le numéro 352 383 715, représentée par François POTDEVIN, en qualité de Responsable Propriété Intellectuelle, Ci-après dénommée « AH » ET SAFRAN HELICOPTER ENGINES, Société par actions simplifiée à associé unique au capital de 38 834 512 Euros, dont le siège social est situé 64510 BORDES, France, immatriculée au RCS de Pau sous le n° 338 481 955, représentée par Xavier PORCHER en qualité de Directeur Juridique et Assurance, Ci-après dénommée « SHE » Ci-après dénommées individuellement et/ou collectivement la/les Partie(s). Les Parties ont conclu un Accord de rétrocession de quote-part de propriété et règlement de copropriété de brevets en date du 14 décembre 2020 (« Accord »). En effet, dans le cadre de leur coopération, une invention a été générée. Cette invention a été protégée par : (i) la demande de brevet intitulée "Turbomoteur encastrable dans un boîtier réducteur" déposée à l'Institut National de la Propriété Industrielle le 27 avril 2015 sous le numéro FR1553751, publiée le 28 octobre 2016 sous le numéro FR3035446 et étendue à l'étranger par une demande de brevet PCT, sous priorité française, déposée le 26 avril 2016 sous le numéro PCT/FR2016050977 et publiée le 03	BETWEEN AIRBUS HELICOPTERS, a French <i>Société par actions simplifiée</i>, having its registered office at Aéroport International Marseille-Provence - 13725 Marignane Cedex, France, registered in the RCS Aix-en-Provence under n° 352 383 715, represented by François POTDEVIN, acting as Intellectual Property Manager, Hereinafter referred to as "AH" AND SAFRAN HELICOPTER ENGINES, a French <i>Société par actions simplifiée à associé unique</i>, with a capital of 38 834 512 Euros, having its registered office 64510 BORDES, France, registered in the RCS Pau under n° 338 481 955, represented by Xavier PORCHER, acting as Directeur Juridique et Assurance, Hereinafter referred to as "SHE" Hereinafter individually and/or collectively referred to as "the Party(ies)". WHEREAS, the Parties signed a Patents share ownership Assignment and Co-ownership Agreement on December, the 14th of 2020 ("Agreement"). Indeed, in the frame of their cooperation, an invention was generated. This invention was protected by : (i) the patent application entitled "Turbomoteur encastrable dans un boîtier réducteur", filed before the French "Institut National de la Propriété Industrielle" on April, 27th 2015 under the number FR1553751, published on October, 28th 2016 under the number FR3035446 and extended abroad by the procedure: PCT patent application, under French priority, filed on April, 26th 2016

novembre 2016 sous le numéro WO2016174341 - tel que détaillé à l'annexe 1 de l'Accord ; et (ii) toute autre extension territoriale, toute autre division de quelque nature que ce soit des Brevets revendiquant la priorité de la demande de brevet français initiale; et (iii) tout brevet étranger correspondant délivré ou non à la date d'entrée en vigueur de l'Accord. (ci-après « le(s) Brevet(s) »). Ces Brevets ont été déposés dans un premier temps, au seul nom de SHE. Conformément à l'Accord, SHE a rétrocédé une quote-part de propriété des Brevets à AH et AH a accepté cette rétrocession. Les Parties ont convenu expressément qu'elles possèdent la copropriété des Brevets à raison de 50 % chacune et que SHE est chargée de la gestion de la copropriété. Compte-tenu de la nécessité de procéder à l'inscription de cet Accord auprès des Offices concernés, les Parties se sont rapprochées en vue de régulariser le présent acte spécifique aux fins d'inscription. En vertu de l'article 16.7 de l'Accord, les inscriptions aux fins de publication de l'Accord se feront par le biais de cet acte spécifique sur les registres suivants : - Institut National de la Propriété Industrielle (INPI) - Organisation Mondiale de la Propriété Intellectuelle (OMPI) Les Copropriétaires confirment leur engagement de signer tous documents, pouvoirs ou autres nécessaires à la réalisation et à l'inscription dudit Accord. Tous les frais y afférents seront supportés à parts égales par les Copropriétaires, à compter de la dernière date de signature de l'Accord et dès que AH pourra jouir des droits de Propriété Intellectuelle que ce présent accord lui confère.	under the number PCT/FR2016050977 and published on November, 3rd 2016 under the number WO2016174341 - as detailed in Appendix 1 of the Agreement; and (ii) any other territorial extension, any division of whatever nature of the Patents claiming priority of the initial French patent application; and (iii) any corresponding foreign patent issued or not on the effective date of this Agreement (hereinafter "the Patent(s)"). Initially, these Patents are filed, on behalf of SHE. Pursuant to the Agreement, SHE retroceded a share of ownership of the Patents to AH and AH undertook to agree such retrocession. The Parties expressly agreed that each Party owns the co-ownership of Patents at the rate of 50% and SHE is in charge of the co-ownership management. WHEREAS, in order to proceed with the recordal of the Agreement before the patent Offices concerned, the Parties have decided to sign the present specific act for recordal. According to the Article 16.7 of the Agreement, the recordal of the Agreement, for publication purpose, will be done by means of this specific act in the registers of each following Offices: - French "Institut National de la Propriété Industrielle" (INPI) - World Intellectual Property Organization (WIPO) The Co-owners confirm their commitment to sign any document, power of attorney or others, necessary to perform the recordal of the said Agreement. The Co-owners will bear all costs regarding such recordal in equal share from the last date of signature of the Agreement and as soon as AH will be able to enjoy the rights of Intellectual Property that this Agreement confers on AH.
--	---

Les Parties conviennent que toutes les clauses de l'Accord demeurent valides, inchangées et applicables.

En quatre (4) exemplaires originaux, dont un pour chaque Copropriétaire et chaque Office des brevets.

The Parties agree that all the provisions of the Agreement remain valid, unchanged and enforceable.

Signed in four (4) originals, including one for each Co-owner and one for each patent Office.

AIRBUS HELICOPTERS

François POTDEVIN
Responsable Propriété Intellectuelle

Marignane, France

Date 06/01/2021

Signature



SAFRAN HELICOPTER ENGINES

Xavier PORCHER
Directeur Juridique

Bordes, France

Date 4.12.20

Signature

